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országgyű lési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,
az Országgy ű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kíváno k
benyújtani

Lázár János miniszterelnökséget vezet ő miniszternek

„ Milyen támogatásokban részesült a törvénytelenül épült balatonfenyves i
vitorláskikötő?”

Tisztelt Miniszter Úr !

A napokban átadott balatonfenyvesi vitorláskiköt ő – amelyrő l immár a rend őrség nyomozat i
iratai is megállapították, hogy a Balaton-törvény megsértésével létesült, és amelynek nyomá n
máris jelentkezik az áramlástani hatástanulmányokban előre jelzett feliszapolódás a
szomszédos Balatonmáriafürdőn – annak ellenére részesült százmilliós nagyságrend ű uniós
támogatásban, hogy hátrányosan befolyásolja egy uniós jelentőségű, Natura 2000 besorolású
vizes élőhely ökológiai és hidrogeológiai viszonyait .

A támogatás tényénél is meglep őbb, hogy annak pontos mértékérő l ellentmondásos adatok

láttak napvilágot: tavaly ősszel, az építkezés megkezdésekor még 393 millió forintról írt a
sajtó, az átadáskori hírekben viszont már 800 millió forint szerepelt .



Kérem, hogy a fentiek nyomán szíveskedjék tájékoztatni róla ;hogyan alakult az óriásmólók
közé épített kikötő uniós támogatásainak története, pontosan mekkora támogatásban részesült
a projekt, és készült-e hozzá a vonatkozó EU-el ő írásoknak és módszertannak megfelel ő
Natura 2000 hatásbecslés, ami a beruházás támogathatóságát mégalapozta .

Budapest, 2016 . május 18 .

Tisztelettel,

Szél Bernadett
országgyűlési képviselő (LMP)
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